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MESTO BREZNO  
Komisia pre cestovný ruch a rozvoj podnikania 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS č. 1/2017 

z pracovného rokovania  

komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania pri MsZ mesta Brezna  

konaného dňa 08. 02. 2017  

 

 

Prítomní:  

Predseda komisie: Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

Členovia komisie:   Ing. Majerčíková Mária, Maruškin Ján, Ing. Gemzický Milan  

Jorčík Michal (neospravedlnený), Bc. Mašlárová Dana (neospravedlnená), 

JUDr. Kokavcová Jana (neospravedlnená), Ing. Kupčok Igor 

(neospravedlnený), Rastislav Vagaday (ospravedlnený) 

Sekretárka komisie: Alena Cabanová, MsÚ Brezno 

 
 

Rokovanie viedol: Ing. Martin Ridzoň, PhD., predseda komisie 

 

Program rokovania: 

Otvorenie 

2. Krátka informácia o pripravovaných zámeroch v oblasti CR 

3. Informácia o dochádzke za rok 2016 

4. Návrh na vymenovanie nového/vých člena/nov do komisie 

5. Rôzne 

 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

 
Pracovné zasadnutie komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania otvoril a viedol predseda 

komisie. Vzhľadom k počtu zúčastnených, komisia nebola uznášaniaschopná. 

 

K bodu 2/ 

Krátka informácia o pripravovaných zámeroch v oblasti CR 

 

Predseda komisie informoval o pripravovaných projektoch: 

- v meste bude nainštalovaný infopanel, ktorý bude slúžiť turistom 

- sú zakúpené nové cyklostojany 

- mestská zvonica bude zrekonštruovaná z nórskych fondov 

- pripravuje sa výstavba vyhliadkovej veže, ktorá bude podľa rozhodnutia umiestnená na 

Skalke alebo na Lúčkach 

- bolo urobených cca 200 tabuliek, na zdokonalenie exteriérového informačného systému 

(značenie ulíc, pamiatok)  

- prebehne rekonštrukcia centrálneho parkoviska, kde už bude možnosť parkovať aj autobus 
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- spolupráca s Akadémiou umení na tvorbe kultúrneho programu bude pokračovať (program 

v synagóge) 

- kaplnka piaristického kláštora bude sprístupnená pre verejnosť, bude tam nainštalovaná 

prezentácia cez monitor aj v cudzom jazyku 

 

K bodu 2/ 

Informácia o dochádzke za rok 2016 

 

Vzhľadom v pracovnej vyťaženosti sa členstva v komisii vzdala JUDr. Jana Kokavcová.  

Vzhľadom k dlhodobej a pravidelnej neúčasti na stretnutiach komisie sa navrhuje odvolanie člena 

komisie Ing. Igora Kupčoka. 

 

K bodu 3/ 

Návrh na vymenovanie nového/vých člena/nov do komisie 

  

Za nových členov sú navrhnutí: Miroslav Kasák  

                                                    Erika Svetlíková 

 

 

K bodu 4/ 

Rôzne 

 

P. Gemzický informoval o aktivitách klastra Horehronie, navrhuje mestu spoluprácu pri 

organizovaní Gurmanfestu, ktorý by sa mohol konať v Brezne.  

 

 

Vzhľadom k počtu prítomných, aj napriek mailom potvrdenej účasti členov, nebola komisia 

uznášaniaschopná a predseda komisie stretnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Alena Cabanová       Ing. Martin Ridzoň, PhD. 

  sekretárka komisie            predseda komisie 


